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Protokół 
z XVIII  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 27 kwietnia 2012r. w godz.  od 9.00 do 12.00  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
Ad.1 

Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
15 radnych. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 
 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i wójta czy 

wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 

Wójt – proszę o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 
międzygminnego z Gminą Miejską Starogard Gdański w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej 
Starogard Gdański wykonywania zadania własnego Gminy Liniewo w zakresie utrzymywania 
wysypisk (regionalnej instalacji do przetwarzania odpadów komunalnych) i unieszkodliwienia 
odpadów komunalnych. 
  
Radni 15 głosami „za” przyjęli proponowany przez Wójta projekt uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 

 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 

Proponowany porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Ocena zasobów Pomocy Społecznej w gminie Liniewo. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) wyrażenia zgody na przeznaczenie do dzierżawy gruntów stanowiących 

własność gminy Liniewo, 

b) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w miejscowości 

Garczyn, gmina Liniewo, 

c) utworzenia związku gmin pod nazwą „Związek Gmin Wierzyca”, 

d) przyjęcia statutu związku gmin pod nazwą Związek Gmin Wierzyca, 

e) przystąpienia Gminy Liniewo do Lokalnej Organizacji Turystycznej „Serce 

Kaszub”, 
f) zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską Starogard Gdański w 

sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Starogard Gdański wykonywania zadania 

własnego Gminy Liniewo w zakresie utrzymywania wysypisk (regionalnej 
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instalacji do przetwarzania odpadów komunalnych) i unieszkodliwienia 

odpadów komunalnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zakończenie sesji. 

 

Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 
Ad. 4 
Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym 

Ad.5 

Interpelacje i wnioski radnych 
 

Ryszard Kruszyński – na jakim etapie jest komunalizacja drogi Liniewo – Liniewskie 
Góry? Najprawdopodobniej nie będzie jej można skomunalizować. Jak Wójt to widzi? 
- kiedy i czy będzie w Gminie duża równiarka? 
 
Stanisław Burek – Pan Wójt na komisji szczegółowo nam wyjaśnił sprawę przydomowych 
oczyszczalni, może to samo Wojt tu powie wszystkim zebranym, jak to widzi, 
- jak daleko są prace ze żwirownią w Lubieszynie? 
- jak daleko zaawansowane są prace na lubiszyńskim „Orliku”? 
- czy będą postawione lampy na drodze w kierunku Lubieszynka? 
- plac zabaw koło ośrodka wygląda okropnie siatka i brama wejściowa są w opłakanym 
stanie, trzeba się tym zając, może pani sprzątająca mogłaby o to zadbać. 
 
Jerzy Czapiewski – dziury na drodze wojewódzkiej z Nowej Karczmy do Lubieszyna są 
coraz gorsze, niedawno był tam nawet tragiczny wypadek, 
- jak to było, że ze względu na moje wypowiedzi pani stomatolog się zwalnia. Pan Tadeusz 
Kotas stwierdził, że to przeze mnie się zwalnia. Pan powinien się wstydzić, że tak Pan 
kłamie, że pani Potrac sama sie zwolniła chociaż to nieprawda. 
 
Marcin Łankowski – jak wygląda sprawa firmy ALAND? Czy mają już wszystkie decyzje? 
Czy planowane jest spotkanie z mieszkańcami w tej sprawie? Słyszy się, że produkcja już 
trwa, 
- w gminie ma być budowana biogazownia, co dokładnie wiemy o firmie, która ma 
budować tą biogazownię? 
 
Grzegorz Michnowski – p. Wójt mówił, ze na ulicy Kasztanowej zostaną położone płyty 
„jumbo”, które kosztowały 30 000zł, a w Dece położono asfalt za 46 000zł. koszt jest 
prawie taki sam, ale płyty są gorsze i gorzej się po nich jeździ. 
 
Zdzisław Bela – kto pilnował wycinki drzew i krzaków w Iłownicy? Leża one teraz prawie 
na ulicy, trzeba zmobilizować tego pana, który to wycinał żeby po sobie posprzątał, 
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- w centrum Iłownicy na niezagospodarowanej działce jest dzikie wysypisko. Pan, który jest 
właścicielem  był mobilizowany i posprzątał, ale znowu leżą tam butelki i pampersy. 
 
Bogdan Karczyński – kanalizacja w Głodowie często się zatyka i zalewa, także często 
wysadzają bezpieczniki w przepompowni. Mieszkańcy odgrażają, że jeżeli się to nie zmieni 
to oddadzą sprawę do sanepidu, 
- na osiedlu bardzo wysoko, trzeba ją zniżyć żeby samochody nie haczyły, 
- na ulicy Pstronga i Gruszki zrobiły się znowu okropne dziury, folia z lodowiska leży i 
straszy. 
 
Tadeusz Borkowski – w budynku po starej hydroforni, zostało zrobione dzikie wysypisko 
śmieci. Jest to puste miejsce w nocy przychodzą  i libacje urządzają. Budynek trzeba 
rozebrać albo zaadaptować, 
- w Liniewie od Pana Stolc do Pana Troki w asfalcie jest zaniżenie i samochodom jest tam 
ciężko się wyminąć dwóm pojazdom. 
 
Jerzy Bałachowski – został ogłoszony przetarg na paliwo, dobrze, że  oferenci są z 
naszego regionu, 
- niedługo będą wakacje i do Wysina nie będzie wjeżdżał żaden autobus, 
- była firma odszkodowawcza w sprawie słupów, dokumenty pobrali i nie wiadomo co 
teraz się z tym dzieje. Nie ma żadnego kontaktu. 
 
Ad.6 
Ocena zasobów Pomocy Społecznej w gminie Liniewo 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań do przedstawionej oceny zasobów. 

 
Ad.7 
Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) wyrażenia zgody na przeznaczenie do dzierżawy gruntów stanowiących własność 

gminy Liniewo 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

b) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w miejscowości Garczyn, 

gmina Liniewo 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

c) utworzenia związku gmin pod nazwą „Związek Gmin Wierzyca” 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

d) przyjęcia statutu związku gmin pod nazwą Związek Gmin Wierzyca 

 

Grzegorz Michnowski – to nie jest fair, miasta duzi gracze nie dali dojść do głosu i nie 
wiadomo o co chodzi w tym statucie. Nie jest określone jak jest wybierany zarząd. W §14 
ust. 1 i 2 „Zarząd Związku składa się z Przewodniczącego Zarządu i 2 (dwóch) członków 
Zarządu, powoływanych przez Zgromadzenie Związku bezwzględną większością głosów 
statutowej liczby członków Zgromadzenia w głosowaniu tajnym. Członków Zarządu 
Związku Zgromadzenie wybiera na wniosek Przewodniczącego Zarządu.” Nie ma tutaj ani 
słowa jak jest wybierany przewodniczący? 
 
Sekretarz – walne zgromadzenie wybiera przewodniczącego zarządu, a na wniosek 
wybranego przewodniczącego wybierani są dwaj członkowie. Statut jest dokumentem  
opracowanym przez prawników, a walne zgromadzenie przyjmuje regulaminy. 
 
Grzegorz Michnowski – w § 23 ust. 4. „Gmina przystępuje do Związku po podjęciu 
uchwały Rady, zawierającej deklarację w sprawie przystąpienia do Związku i przyjęcia 
jego statutu oraz zgodę Rady na przekazanie Związkowi swoich zadań i kompetencji, jak 
również zgodę na spełnienie warunków określonych przez Zgromadzenie Związku.” Rada 
nie będzie miała nic do powiedzenia. 

Sekretarz – to jest specyficzna uchwała, bo Gmina przekazuje część swoich zadań. Wójt 
był na Walnym Zgromadzeniu w Starym Lesie i tylko Starogard wypadł z tego, bo nie 
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przyjął tej uchwały a pozostałe 19 gmin albo już przyjęły albo deklarują chęć 
przystąpienia. 

Wójt – jest tyle obowiązków wynikających z nowych przepisów, że małe gminy same sobie 
z tym nie poradzą. Marszałek wspiera to, że takie związki powstają, związek ma na celu 
obniżenie kosztów,  np. z zatrudnianiem  dodatkowych osób w gminach, które miałyby się 
tym zajmować. 

Przewodniczący – to jest trudna sprawa, podrzucają nam dokument do podpisu. Sama 
idea jest dobra, ja też ze wszystkim się nie zgadzam, ale niestety sami nic nie zdziałamy. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli więcej żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 12 głosami „za” przy 3 „wstrzymujących” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 
e) przystąpienia Gminy Liniewo do Lokalnej Organizacji Turystycznej „Serce Kaszub” 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

f) zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską Starogard Gdański w sprawie 

powierzenia Gminie Miejskiej Starogard Gdański wykonywania zadania własnego Gminy 

Liniewo w zakresie utrzymywania wysypisk (regionalnej instalacji do przetwarzania odpadów 

komunalnych) i unieszkodliwienia odpadów komunalnych 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
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Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

Ad. 8 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 

Wójt – duża równiarka – prawdopodobnie nie będzie jej w tym roku, bo wiąże się to z 
ogromnymi kosztami, 
- biologiczne oczyszczalnie ścieków – jestem zorientowany w tym temacie, ale 
zapraszam  na spotkanie do Orla 9 maja na godz. 17.00. będą tam specjaliści, którzy 
wytłumaczą wszystko od strony technicznej. Te oczyszczalnie są certyfikowane i bardzo 
znane na rynku, a nie jakieś podróbki. 10% wkłady własnego to nie dużo, nie będzie trzeba 
aplikować żadnych szczepionek, tabletek, działa to na zasadzie naturalnej. Jest to tańsze 
rozwiązanie niż kanalizacja, 
 - „orlik” lubieszyński – w sprawozdaniu powiedziałem, ze jest to zaplanowane  na ten 
rok i trzeba to wykonać do końca roku. To zadanie głownie będzie wykonywać referat 
komunalny, ale także mieszkańcy zadeklarowali się, że wezmą udział w wykonawstwie, 
- lampy – jest problem pieniędzy, nie możemy postawić lamp na drodze szutrowej, gdzie w 
innych miejscowościach nie ma w centrum wiosek. Z Panem Krzysztofem Peek ustaliliśmy, 
że kupi płyty „jumbo” a gmina je połozy, 
- plac zabaw w Lubieszynie – w tym roku tego nie zrobimy, ogromne środki Ida na boisko 
i drogę koło ośrodka, może sami w zakresie sołectwa mieszkańcy to wykonają, 
- droga wojewódzka – jest tam sporo dziur, skierujemy to wg kompetencji do ZDW, 
- firma ALAND -  w przerwie zadzwoniłem do Pana mielników i zaprosiłem na spotkanie 
wiejskie, aby przedstawił działalność firmy, 
- budowa biogazowni – jest to firma państwowa ENERGA, która zamierza wybudować ok. 
80 takich biogazowni w województwie. Jest to pewna firma przyjąłem delegacje tej firmy i 
podoba się im nasza lokalizacja, ma to być na terenie starego boiska w Liniewie, w 
oddaleniu od miejscowości i dogodny dojazd. Będą także produkować ciepło i dostarczać 
do np. VISTAL czy szkoły co obniżyłoby koszty dla nas. Biogazownia ma działać na 
komponentach kukurydzy. Będą to naturalne procesy nieszkodliwe dla zdrowia, 
- płyty na ulicy Kasztanowej – w Dece była podbudowa brukowa co zmniejszyło koszty 
budowy. W Liniewie nie ma takiej podbudowy co zwiększa koszty, Płyty można rozebrać w 
razie awarii i w przyszłości będą dobrą podbudową do asfaltu, 
-  kanalizacja w Głodowie – przekażemy tę sprawę Panu Brylowskiemu w ramach 
gwarancji, 
 
Bogdan Karczyński – ale studzienka to jest część starej kanalizacji. 
 
Wójt – przekażę tę sprawę i sprawę bezpieczników bezpośrednio do referatu, 
- zabezpieczenie starej hydroforni -  chcieliśmy zagospodarować ten budynek na cele 
mieszkaniowe, ale niestety koszty adaptacji okazały się zbyt duże, zajmiemy się 
zabezpieczeniem tego obiektu, 
- ulica od p. Stolc do p. Troki – przekażemy tą sprawę do ZDP, 
- przetarg na dostawę paliwa – wpłynęła do nas tylko jedna oferta od Firmy „Maja”, 
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- słupy – wnioski zostały złożone, ale cały proces trwa ok. 12 miesięcy, trzeba uzbroić się w 
cierpliwość.  
Bartosz Kotas – jeżeli chodzi o Panią Grażynę Potrac to otrzymała ona propozycję pracy i 
uznała, że nie jest to wystarczające, a ja się nie ugiąłem i stwierdziła, ze ma propozycję 
lepszej pracy. Otrzymała oczywiście nagrodę jubileuszową, która jej przyznawała.  Moja 
relacja z pracownikami jest to wyłącznie moja sprawa. Radni mają  słowo – moc twórczą, 
która wytwarza pewna atmosferę. Doktórów jest bardzo mało, żeby tu przyjechali trzeba 
ich zachęcić milą atmosferą, dobrymi warunkami pracy, a jak trafia na coś lepszego to 
ucieka. Sprawa stomatologii została tak nagłośniona, że dotarła do pani stomatolog i 
zrezygnowała. Proponowałem jej mieszkanie z garażem, ale niestety to nie wystarczyło. 
Pani Stomatolog stwierdziła, że w naszym przedszkolu nie ma angielskiego. Postaramy się 
rozwiązać te sytuację. Rejestracja została zmieniona i teraz będziemy rejestrować co 
tydzień, ale punktów przez to nie przybędzie. Wszędzie stomatologia jest w połowie 
prywatna i stomatolog sobie dodatkowo zarabia. U nas jest jak jest i nie możemy tu 
ściągnąć żadnego dentysty. 
 
Jerzy Czapiewski – ja zostałem wybrany przez mieszkańców, aby ich reprezentować. 
Wszyscy to mówią po cichu, a ten jeden się odzywa. Nie możemy patrzeć tylko, ze ten jeden. 
Rozmawiałem z pana ojcem, który mi powiedział, ze to przeze mnie  Pani stomatolog 
zrezygnowała. Jak chcemy iść tak w zaparte to będzie trzeba rozmawiać z mediami, aby tę 
sprawę ruszyć. 
 
Bartosz Kotas -  proszę tego tak nie odbierać. Rolą radnych jest tłumaczyć jaka jest 
sytuacja. Myślę, ze te problemy nie  tylko u nas występują, ale wszędzie. W naszym 
województwie jest 12 000 punktów, gdzie w innych województwach ponad 15 000 i nawet 
nie wiadomo czemu. Rozmawiałem z NFZ i czekają na nasze słowa, ale niestety tłumacza 
się tym, ze nie ma pieniędzy. Trzeba wytłumaczyć mieszkańcom jaka jest sytuacja. 
 
Jerzy Czapiewski – 20 lat temu Pana zachowanie mnie bardzo uraziło i stwierdzenie „ja 
mu pokażę”, musze to zrobić dla mieszkańców, bo po to mnie wybrali, żeby było lepiej. 
 
Wójt – jest to trudna sprawa, są to zadania własne gminy przekazane ośrodkowi zdrowia. 
W naszym wspólnym interesie jest, aby dążyć do spokoju i do poprawy stanu. Potrzebne 
jest wywarzenie i schłodzenie emocji. Przekazaliśmy ośrodkowi zdrowia do korzystanie 
przez pacjentów sprzęt do rehabilitacji. 
 
Sekretarz – wycinka drzew w ramach prac publicznych – zostały wycięte nie takie jakie 
trzeba. Szkoda została oszacowana na kwotę 100zł i nie będzie wszczynane żadne 
postępowanie. W ramach naprawy szkody zostały nasadzone nowe drzewa i sprawa 
została zamknięta. Na początku wyglądało to źle, ale w końcu została ta sprawa 
zakończona. 
 
Zdzisław Bela – bardziej chodzi o posprzątanie tego terenu, bo gałęzie wystają prawie na 
szosę. 
 
Sekretarz – posprzątamy to, bo ten pan działał na nasze zlecenie, 
- dzikie wysypisko w Iłownicy – wyślemy pismo do właściciela, 
- brak autobusów – ta sprawa ciągnie się już od lat, powstał  w tej sprawie związek przy 
konwencie Wójtów i tam ta sprawa zostanie poruszona. 
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Piotr Piwowarczyk – komunalizacja drogi Liniewo – Liniewskie Góry – problem jest z 
gruntami PKP, widnieją tam jeszcze właściciele Państwo Deja. Kilka działek możemy 
skomunalizować, ale jak są przeszkody to Pomorski Urząd Wojewódzki nie pozwoli 
skomunalizować, ale będzie cały czas działać w tym kierunku, 
- ALAND – nie mam jeszcze opinii z RDOŚ, która zwróciła o klasyfikację działalności. 
Dopiero po otrzymaniu opinii można dalej ruszać tę sprawę. Konsultacje z mieszkańcami 
prowadzi się po zebraniu wszystkich decyzji, 
- żwirownia w Lubieszynie – część terenu po tą żwirownię jest położona w terenie 
NAURA 2000, nie ma żadnej opinii z RDOŚ, na razie inwestor przedstawił wniosek i go 
uzupełnił. 
 
Ad.9 
Wolne głosy i wnioski 

 
Brunon Kupper – w asfalcie na drodze z Chróstów Wysińskich do Rymanowca są 
załamania, miało to zostać zrobione w zeszłym roku, ale przyszła zima, 
- wnioskowałem już o otwarcie przepustu przy szosie. 
 
Bogusław Ryng – chciałbym podziękować za remont drogi w Dece Wójtowi oraz tym co 
się przyczynili do tego. 
 
Tadeusz Borkowski – działka po hydroforni została wyceniona , ale niestety cena okazła 
się zbyt duża. Jakby cenę obniżono to znalazłby się jakiś sąsiad, który chętnie by to kupił. 
 
Stanisław Burek – mam uwagi do ostatniej sesji, niestety nie mogłem być do końca. Była 
tam poruszona sprawa wiejskiego basenu przeciwpożarowego w Lubieszynie, co będzie 
poczynione w tej sprawie? 
- chciałbym poprzeć kolegę Jurka Czapiewskiego, słyszy się dożo głosów, ze w naszym 
ośrodku nie tak się dzieje, trzeba kultywować działania poprzednika. Wszyscy musimy 
ważyć słowa, aby była zgoda. 
 
Barbara Okrój – chciałabym zachęcić wszystkich do korzystania ze sprzętów 
rehabilitacyjnych, są one w bardzo dobrym stanie chodź używane, część sprzętu jest już w 
wypożyczeniu. Proszę o przekazanie tej informacji w terenie. 
 
Józef Moritz – jak się ma sprawa Pana Ringwelskiego  i podłączenia go do studzienki , 
- drogę w kierunku Polaszek trzeba poszerzyć, bo nie idzie tam przejechać, 
- w Garczynie są działki na sprzedaż, ale cena jest dość duża to nie znajdzie sie żaden 
chętny do kupna. 
 
Wójt – rozpatrujemy  sprawę Pana Ringwelskiego, chcemy go wpiąć do studzienki 
Państwa Cech, ale musimy jeszcze kilka kwestii rozwiązać, 
- droga do Polaszek – można delikatnie poszerzyć, ale nie potrzeby bardzo jej poszerzać a 
to wiąże się z kosztami utwardzenia, 
- ceny działek w Garczynie – wynikają one z szacunków rzeczoznawcy, na razie nie 
mapotrzeby, aby spieszyć się z ich sprzedażą. Zainteresowanie tymi działkami jest. Garczyn 
jest bardzo ciekawą turystycznie miejscowością i unikalną. W Kolbudach m2 działki jest po 
150zł, u nas po 46zł, 
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- przepust – tę sprawę przekażemy do referatu komunalnego, 
- załamania w asfalcie – nie mogę obiecać, ale przekaże to do referatu, 
- zbiornik w Lubieszynie – zorganizujemy spotkanie z Panem Graczykiem i postaramy się 
żeby to więcej  nie powtórzyło. 
 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 12.00 

 

 
 

 
  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 

Michalina Zielińska                                                                                                                                                  
                                                                                                        Wiesław Szarmach 

                                                                                              Przewodniczący Rady Gminy  

 
 


